

The publication of the 1872 Senate debates in translation reflects the continuing commitment of the Library of Parliament to supplement historical source material on Canada's formative years, for the benefit of parliamentarians, academics and all those with an interest in Canadian history.

I would like to commend the Parliamentary Librarian, Dr. William Young, for his dedication to this important project. To all who have contributed to the publication of this volume, I extend my heartiest thanks.

Hon. Noël A. Kinsella
Speaker of the Senate
Ottawa, 2010

La publication de la traduction des débats du Sénat de 1872 témoigne de la ferme détermination de la Bibliothèque du Parlement d'enrichir les sources de données historiques sur les débuts de la Confédération, et ce, au profit des parlementaires, des universitaires et de tous ceux qui s'intéressent à l'histoire du Canada.

J'aimerais féliciter M. William Young, bibliothécaire parlementaire, du dévouement dont il a fait preuve pour ce projet important, ainsi que remercier chaleureusement tous ceux et celles qui ont contribué à la publication du présent recueil.

L'honorable Noël A. Kinsella
Président du Sénat
Ottawa, 2010